

香港中樂團發展基金

HKCO Development Fund

捐款表格 Donation Form

本人 / 本機構希望捐款港幣 _____ 予香港中樂團。
I / We would like to donate HK\$ _____ to Hong Kong Chinese Orchestra.

姓名 Name _____ 職位 Title _____

機構 Organization _____

請鳴謝本人 / 本機構為 Please acknowledge my name/organization as (\$1,000 或以上 or above) :


電話 Tel _____ 傳真 Fax _____ 電郵 E-mail _____

地址 Address _____

信用卡捐款 By Credit Card

本人授權香港中樂團從下列信用卡戶口扣取捐款費用：

I hereby authorize Hong Kong Chinese Orchestra Ltd. to debit my credit card for HKCO donation.

扣除港幣 HK\$ _____ Visa  MasterCard 

信用卡持有人 Cardholder : _____

信用卡號碼 Card Number : _____

有效日期 Expiry Date : _____ 簽名 Signature : _____

支票捐款 By cheque

銀行名稱 Bank : _____ (號碼 Number : _____)

本人 / 本機構希望索取香港中樂團的節目資料。

I / We would like to know more about the programmes of Hong Kong Chinese Orchestra.

請把本回條連同劃線支票抬頭「香港中樂團有限公司」，寄到香港皇后大道中 345 號上環市政大廈 7 樓，市務及發展主管黃卓思小姐收 (電話：3185 1608 傳真：2815 5615 電郵：thuang@hkco.org)

Please send crossed cheque made payable to **Hong Kong Chinese Orchestra Ltd.** with the donation form to Miss Tracy Huang, Head of Marketing and Development (Direct line : 3185 1608 / Fax : 2815 5615 / E-mail : thuang@hkco.org) at 7/F Sheung Wan Complex, 345 Queen's Road Central, Hong Kong.

*捐款港幣\$100 或以上可申請扣稅 Donation of HK\$100 or above are tax deductible.